
Skolebestyrelsesmøde
Tirsdag den 11. juni - 2024 kl. 17.15 - 19.15

Deltagere: Anette, Pia, Mette, Anette (Viceskoleleder), Lasse, Kathrine, Kayla, Blake, Mia, Marie, Tina,
Sisse, Jane, Trine

Afbud: Dann, Nena, Lotte, Christian

Dagsorden for alle:
1. Spisning - smørrebrød fra Møllers

2. Overlevering fra afgående bestyrelse
a. Kort gennemgang af gennemførte og igangværende punkter

Pædagogisk udvikling (kernefortælling, dannelse, meddelelsesbog)
Principper (lejrskoler, skole/hjemsamarbejde, mobilpolitik),
økonomi/besparelser (høringssvar), fonde til indretning af fællesområder,
ansættelsessamtaler, samarbejde med Glud og Barrit og med børnehaverne,
dialogmøder mellem formænd og politikere, skoleudviklingssamtale

b. Spørgsmål og drøftelse undervejs
Skolebestyrelsen giver sin mening til kende

3. Afsked med afgående medlemmer i bestyrelsen
Pia, Anette, Christian og Dann udtræder af bestyrelsen
Derudover siger vi også farvel til Kayla og Blake fra elevrådet

Dagsorden for den nye skolebestyrelse:
1. Konstituering af den nye skolebestyrelse (Se §4 nedenfor)

a. Valg af formand
Tina vælges til formand

b. Valg af næstformand
Kathrine vælges til næstformand

2. Møder i kommende skoleår
a. Drøftelse/godkendelse af antal og struktur (herunder fx fælles

bestyrelsesmøder med fødeskoler, børnehaver og evt. et introkursus)
Aula opdateres til den nye skolebestyrelse
Møderne lægges fra kl 17.00-19.00
Det fastholdes med 10 møder



Første møde bliver kommunens workshop for nye
skolebestyrelser

3. Mobilpolitik i udskolingen
a. Præsentation af tanker om udmelding

Ingen mobil i hus 1 og stort set heller ikke i hus 2. I hus 3 er det det enkelte
team, der bestemmer.
Ønske fra hus 3 er, at man som udgangspunkt ikke har sin mobiltelefon i
skoletiden. Det enkelte team kan i perioder vælge at gøre noget andet.

b. Drøftelse/godkendelse
Det bliver besværliggjort at kunne købe i kantinen
Eleverne bør inddrages i beslutningen
Der er stadig delte meninger blandt lærerne, men hvis udgangspunktet
vendes, er det Lasse, der er den “dumme”
De skal have deres telefoner for at kunne blive dannet i brugen af
mobiltelefoner
Bestyrelsen bakker op om, at det prøves af i første kvartal af næste skoleår.

4. Pædagogisk udvikling: De tre første uger af skoleåret
a. Præsentation af tanker om de første tre uger af skoleåret

Kort præsentation af de første tre uger af næste skoleuger
b. Drøftelse/spørgsmål

Det lyder som en rigtig god ide


